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Od dłuzszego czasu w środkach masowego przekazu a także w różnych 
środowiskach i partiach politycznych toczy się dyskusja -co dalej z Rodzinnymi 
Ogrodami Działkowym?. Dyskusje toczą się także wśród Postów. My prośc? iudzie, 
tam na dole nie rozumiemy tych dyskusji. Z informacji które do nas docierają wynika, 
że ma być zlikwidowany Polski Związek Działkowców a następnie zlikwidowane 
działki czyti pozbawienie nas możliwości dalszej ich uprawy. 

Pomimo tego, że jest nas bardzo duża grupa społeczna nikt z władz nie rozmawia 
z nami -działkowcami na temat naszego dalszego losu. Nie ma tez żadnych 
oficjalnych informaąi na temat co będzie z Ustawą o Rodzinnych Ogrodach 
Działkowych i czy będziemy mogli jeszcze uprawiać nasze działki Niepokój nasz 
budzi fakt Ze w powyższej sprawie celowo rozsiewanych jest dużo plotek npna temat 
konieczności powoływania stowarzyszeń w miejsce PZD. 

W imieniu własnym w kolegów Działkowców zwracam się do Pani Marszałek 
z prośbą o obronę naszych dotychczasowych praw, Chcemy w spokoju dalej 
uprawiać w stabilnych warunkach nasze działki Przychylamy się do opinii ze działki 
chce zlikwidować grupa polityków która liczy na duże zarobki na zagospodarowaniu 
ziemi na której gospodarują Działkowicze. Liczymy na to, że gdyby doszło do 
dyskusji na temat zmiany prawa będzie Pani rzecznikiem szerokiej społecznej 
dyskusji z naszym Działkowców udziałem. Chciałem wyrazić przekonanie . że będzie 
Pani przeciwna wszystkim tym którzy chcą sprzedać Działkowców za „parę 
srebrników" za co z góry dziękujemy. 
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